
Vergadering ouderraad 16-05-2023 

 

Aanwezigen: Evi Goris, Kim Moens, Ine Taccoen, Pieter-Jan Drouillon, Liesbeth Lermytte, Laura Vande 

Reyde, Lien Gaublomme, Sylvie De Meyer, Nick Rombouts 

Karin Bunckens, juf Yasmine, juf Katrien, juf Liselotte  

 

1. Schoolfeest 

- Tekorten op de lijst voor de standen van de leerkrachten. 

- Vooral op de tattoostand, nu 2 personen, er zouden nog 2 bij mogen. 

- Nog niet duidelijk of de zesdejaars kunnen komen helpen, niet duidelijk of de 

boodschap via de kinderen al bij de ouders geraakt is om akkoord te geven. 

Zij kunnen inspringen bij de chips, hotdogs en afruimen 

- Wisselen met stand blikken gooien zodat een leerkracht naar de tattoos kan? 

- Ook voor de lijst van de ouderraad zijn er nog tekorten.Nogmaals oproep doen naar 

de ouders toe voor helpende handen met de concrete posten, communiceren via 

klas whatsapp en Facebook. 

- Shiften zijn korter gemaakt, hierdoor heb je volk meer nodig. 

- Kijken welke shiften nodig zijn per twee, vb. kassa kan in laatste shift met 1 persoon. 

- Prikkelarme momenten: er zijn standen die rustiger zijn, zoals yoga en voorlezen. 

Ook de stand eendjes vissen op het voetbalveld is rustiger, daar hoor je de muziek 

niet zozeer.  

- Tombolastand: foto trekken en op Facebook zetten enkele uren op voorhand, zodat 

dit meer in de kijker gezet wordt. 

Aan de kassa: laptop zetten met foto’s in loop zodat ze foto’s kunnen zien als ze 

aanschuiven aan de kassa. 

Tombola is gekend, liep de vorige edities wel goed, zeker als de kinderen rond gaan 

om lotjes te verkopen. 

Prijzen komen nog binnen, vb Van Deurzen moet nog leveren. 

 

2. Trooperinkomsten - mogelijke realisaties 

- 640 euro binnen via Trooper. 

- Idee is om met dit geld te investeren in de speelplaats, vb draad versieren met 

tekeningen. 

- Planten op de speelplaats is niet evident, moet voldoen aan veel vereisten. 

- Klimmuur laten repareren met dit budget? Gevraagd aan de gemeente (natuurlijke 

trappen en klimtouw). Maar geen respons, handen te kort bij de gemeente. 

- Eenmaal het afdak vernieuwd is, zouden we daar planten kunnen zetten. Er gaat een 

stuk zon inschijnen, dus daar zouden we met planten kunnen werken om schaduw te 

creëren. 



- Via de kleuterjuffen: kleuterfietsen voor de grotere kleuters gevraagd. Ten vroegste 

in het najaar weten we wat het restbudget is en of het troopergeld daarvoor gebruikt 

kan worden. 

- Wat kunnen we doen voor de lagere school? Vragen via de leerlingenraad. Idee zou 

zijn om ‘levende’ knikkerbaan te maken, materiaal zoals buizen nodig zodat ze hier 

creatief mee kunnen spelen. 

- Ander idee: omheining van de buitenklas is kapot, zou vervangen moeten worden. Te 

bekijken met Tom wat daar nodig is. 

- Input wordt gevraagd aan leerkrachten en leerlingenraad voor investering van 

trooper inkomsten. 

- Oorspronkelijk idee van Trooper is om te investeren in een groene speelplaats, maar 

is te moeilijk om rond te krijgen. 

- Volgende keer terug te agenderen in afwachting van input schoolteam en 

leerlingenraad  

 

3. Voorbereiding schoolraad 14/6 

- Punten die door schepen aangehaald werden om op korte termijn te realiseren: hier 

is nog niets van gebeurd. Evi doet nog eens navraag bij de schepen rond stand van 

zaken. 

- Vier punten waar we steeds op terugkomen zijn: verkeersveiligheid, warmte in de 

school, de bus, vergroening. 

- Warmteprobleem: probleem werd al meerdere malen uitgeschreven, maar er is geen 

aannemer die er op intekent. Laatste voorstel zou zijn om airco te plaatsen in elke 

klas.  

Wat we al doen: Ventilatiesysteem loopt 24u/24u, ramen met plastic gaten, 

verduisterende gordijnen. 

Als ouderraad harder zou doorduwen op schepencollege zou dit misschien wel 

kunnen helpen. Maar de ouderraad heeft daar weinig of geen tijd voor.  

- Opvang: veel problemen gehad wegens personeelstekort. Is verbeterd, en ze zijn 

bezig met een totaalplan voor de opvang. 

- 1 bus blijft behouden en er wordt geïnvesteerd in een opleiding buschauffeur. Er is 

echter slechts 1 kandidaat chauffeur, maar deze heeft ook nog een andere 

sollicitatieprocedure lopen dus niet zeker of die wenst te starten. 

- IBO en Grabbelpas in linden en laatste twee weken in Pellenberg. 

- Extra pedagogische studiedag owv nieuwe leerplannen volgend schooljaar. 

- Leersteuncentra: onze school heeft gekozen voor samenwerking met CO voor extra 

begeleiders in kader van zorgnoden. 

Elke school krijgt vanuit de subsidie die de leersteuncentra ontvangen van de 

overheid, op 1 september uren toegekend op basis  van het leerlingenaantal en de 

leerlingenkenmerken. Voor onze school betreft dit de laatste jaren 14 uren per week. 

Het gaat hierbij om de grote types (basisaanbod, type 3, 5 en 9). De kleine types ( 2, 

4, 6 en 7) kennen een ander subsidiesysteem. Elk kind dat hierop aantikt met het 

rechtsgeldige gemotiveerd verslag ontvangt 2 uren per week. 

 

 



4. Vooruitblik volgend schooljaar: kandidaten secretaris en voorzitter 

- Visibiliteit verwezenlijkingen ouderraad: blijven communiceren wat we verwezenlijken, 

zichtbaar maken naar de ouders toe. Dit zou kunnen helpen om nieuwe leden bij de 

ouderraad te betrekken. 

- Moeilijk om ouders te bereiken, iedereen wordt overspoeld door informatie, mails,... Blijven 

focussen op de zaken die we wel realiseren. Klas whatsapp groepen blijven goed kanaal om 

te communiceren. 

- Weten ouders dat we hen echt nodig hebben om extra leden bij de ouderraad te krijgen? 

Misschien denken de ouders dat alles goed draait en dat het niet nodig is om aan te sluiten. 

Kleuterouders meer betrekken en warm maken. 

Inzetten op helpende handen, die dan daarna aansluiten. 

- Idee: wie wil zich engageren van de ouders voor een bepaalde werkgroep? Vb. Quiz 

organiseren, boekenbeurs,... en dan telkens een lid van het oudercomite erbij.  

Activiteiten oplijsten, flyeren, communiceren,... vb briefje helpende handen met de concrete 

werkgroepen opgelijst. 

Concretiseren, vb hoeveel keer vergadering, hoeveel volk nodig. Zo kunnen ouders kiezen 

waar ze in geïnteresseerd zijn. 

- Om de twee maanden/om de zes weken vergaderen is misschien voldoende. Of afhankelijk 

van de drukte van de evenementen kalender. 

- Laura, Sylvie en Kim nemen het voorzitterschap op in gedeelde rol. 

 

5. Financieel verslag 

Totaal saldo vorige vergadering: € 8.409,39 

  

Uitgaven: 

glittertattoos schoolfeest € 150,40 

fruitdag april € 196,50 

  

  

Inkomsten: 

Trooper € 332,60 

  

Stand rekening vandaag: € 7.632,59 

In kassa: € 762,50 

  

TOTAAL SALDO VANDAAG: € 8.395,09 

 

 

 

 

 

 

 

 



6. Varia 

- Tuin: Vraagt om een groter plan van aanpak om uit te werken, heel moeilijk om dit te blijven 

onderhouden. 

- Openklasdag: enkele leerkrachten zonder klas kunnen helpen: 6 + middagpersoneel 

- Middagpersoneel: niet zeker dat ze kunnen blijven omwille van gemeentelijke budgetten en 

soort contract. Proberen om ze toch te kunnen houden. Hangt af van het gegeven of de 

gemeente full-time op de combi-jobbers kan inzetten. Dit kan enkel wanneer ze over 

voldoende personeel beschikt. De vacature voor combi jobber staat opnieuw open. 

- Zomerschool draait goed. 

- Coteaching blijft doorlopen, met subsidies van de gemeente. 

- Visie uitwerken op langetermijn rond klasmixen. De school wil vermijden dat er telkens op 

het einde van het jaar onzekerheid is over mixen, en wil gaan naar eerder structurele aanpak. 

Begin juni zal er een communicatie vanuit de school gebeuren omtrent het al dan niet mixen 

van klassen dit schooljaar. 

 


